
FAU 6. mars 2024

Tilstede

Navn Klasse Kontaktinfo Tilstede Fravær

Martin Aas Rektor 97641056 x

Sebastien Liautaud 7. 90827515 x

Ina Grung 7. vara 93257102 x

Frode Sekkingstad 6. 97676394 x

Vidar Hardeland 6. vara 92288220 x

Maria Wik Markhus 5. 92457469 x

Cathrine Kalvenes 5. vara 95273898 x

Espen Vindheim 4. 92282966 x

Leila Rezzouk 4. vara 46838610 x

Susanne Allard Lerøy 3. 92600472 x

Dag Bjarne Grønstad 3. vara 90969744 x

Torunn Olsnes 2. 91137945 x

Helene Nordhagen Vabø 2. vara 97548477 x

Claudia Kothgasser Hafjell 1. 47414972 x

Hanne Følgesvold Molvik 1. vara 97737390 x

1. Rektor

● SU-møte før FAU-møtet. Ny politisk representant deltok, viste interesse for
byggeprosjektet. Ønsker å besøke på dagtid.

● KVU-skisse ble vist. Inkluderer heis. Økonomi er en bekymring. Ny skole uten gymsal
er ikke ønskelig. Hvis ikke det blir nedgravd løsning - må bruke Øvregt.5, men
foreløpig ikke klart hvordan heis og tilkomst til Krybbesmauet kan ivaretas der.

● Forskningsprosjekt 2.+ 6. trinn - HVL + NL + Hawkins and Brown -
● Søknad for å fortsette som lærerutdanningsskole - avgjøres i mai. Har allerede vært i

3 år.
● SFO flyttes ned fra 2. trinn. Bedre informasjon + kjøpe inn flere leker
● Kan bli arabiskskole på skolen søndager fra neste høst. Rektor ønsker å legge til

rette for at ideelle initiativ og initiativ som kommer barna til gode kan bruke skolens
arealer.



● FAU-møtet i mai blir 15. Mai pga helligdager.

2. Byggesak
● Det skal fattes en beslutning i ”den administrative styringsgruppen for prosjekter

innenfor barnehage og skole” om “overordnet løsning” for skolen før påske, jf. svar
på skriftlig spørsmål i Utvalg for barnehage, skole og idrett datert 22. februar 2024.

● Rektor har fått informasjon fra Seksjon for strategi, utvikling og utredning som tyder
på at fagetaten vil innstille på å gå videre med et fullverdig skoleanlegg med gymsal,
selv om det er usikkerhet knyttet til gjennomførbarhet og økonomi

● FAU enige om at det må legges press på alle relevante instanser for å sikre at en
løsning med gymsal blir realisert

3. Forberedelse til møte med sosialbyråd
● Etter oppslag i BT 23. februar om at sosialbyråden har hatt møte med beboere og

næringsliv i Vågsbunnen om rusproblematikk tok FAU initiativ til å invitere
sosialbyråden til møte med FAU om samme tema. Byråden har takket ja, og møtet
blir 10 mars kl 10.15 på skolen. Skolebyråden hadde ikke anledning til å bli med,
men sosialbyråden vil ta med seg noen fra administrasjonen, også fra de som har
med skolebygg å gjøre. Rektor deltar også på møtet.

● Inngangen til møtet er rusproblematikken i Vågsbunnen og nærmiljøutfordringene.
FAUs vil samtidig løfte frem at det å utvikle skolen som et nærmiljøanlegg vil være et
nærmiljøtiltak i tillegg til et skoletiltak. I tillegg gir det ytterligere idrettsareal i
Bergenhus, som har mangel på dette.

● Belysning ble nevnt som et strakstiltak for å gjøre skoleplassen mer attraktiv for
barna på ettermiddag og kveld.

● Det har nylig vært en episode med en rusavhengig som måtte vises vekk fra
skoleplassen i SFO-tiden. Dette er ikke ok for barna, og bør heller ikke være en
arbeidsoppgave for SFO-ansatte. Dette bør også byråden få vite om.

4. 17.mai
● Arbeidet med 17.mai er i gang.

○ Klassekontaktene på andre, fjerde og sjette trinn har vært på oppstartsmøte
○ Skolen er meldt på Flaggtoget

● Det vil bli tatt kontakt med Krohnengens Skoles Musikkorps for spilling, dette vil bli
tidligere enn før pga. korpsets logistikk. Elevrådsleders tale for dagen kommer rett
etter at korpset har spilt. Lotteriet på slutten av arrangementet som tidligere år

● Det blir “frivillig betaling” for klippekort til lekene, i tillegg til betaling for fiskedammen.
● Prisen på lodd kan økes til 10,- pr lodd, da reglene for når lotteri må meldes til

Lotteri- og stiftelsestilsynet er endret fra 1. januar 2024.
● Arrangementet på skolen vil starte rett etter Flaggtoget, ca kl 12.00. Avsluttes med

loddtrekning kl 14:00
● Det kommer invitasjon til arrangementet på Vigilo og nettsiden over påske
● Vedr lotteriet:

○ Noen premier holdes av og brukes til lotteri på julemarkedet. Det blir viktig å
få inn mange premier. Informasjon om at man kan kontakte 2. trinns
klassekontakt tas inn i melding i Vigilo



5. Skoletur
● Bestilt VilVite 10. Juni. Selve besøket er gratis, men det er også bestilt to vitenshow

kl 10 og kl 11 (10.000kr)
● Diskusjon:

○ Transporten til VilVite - lage rebusløype? Evt på vei tilbake? Må se an
tidsplanen og evt justere

○ Matservering kan gjøres i puljer rett etter de respektive vitenshowene.
○ Informasjon om dato og behov forbidrag fra noen foreldre må ut i Vigilo

snarest. Vi ønsker 2-3 voksne pr klasse. Det er viktig å informere om at
lærerne også er med, dette vil lette rekrutteringen av foreldre. Kan også
benytte oss av (oppegående) besteforeldre.

6. evt.
Ingen saker ble meldt under eventuelt.

—

Neste møte: 3. april med sosialt etterpå.


